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Technikát és etikát jött tanítani hozzánk, előtte hol dolgozott?

Eddig középiskolában tanítottam, a Báthory
István Technikumban. Most szerettem volna
visszatérni ehhez a korosztályhoz, és most

volt lehetőségem erre a váltásra.

Sokat jártam külföldön. Elsősorban
Németországban és Ausztriában.
Nyáron sokat vagyok a németek

hazájában, mert ott él az egyik lányom.

Járt-e külföldön? Esetleg élt-e ott?

Pár napja vagyok az iskolában. A
diákokat még nem sikerült

megismernem, de az első benyomásom
pozitív, mint ahogy ezt korábban is

hallottam, hogy egy kedves, családias és
jó hangulatú iskola.

Mi a véleménye az izsákos
diákokról?

A nyelvtanulás az egész életemet
végigkísérte. Először oroszt tanultam,,
majd németet és angolt.

Mit gondol? Tíz év múlva is tanítani fog-e?
Biztos nem, hiszen arra már nyugdíjas leszek, de

nyugdíjig biztosan tanítani szeretnék.
 
 

Mióta tanul nyelvet, és milyen
nyelveken tud beszélni?

Miért ebbe az iskolába jött tanítani?
Itt volt lehetőség, másrészt pedig hazajöttem, mert

Csácsban laktam, és ismertem az iskolát, A
gyermekeim is ide jártak óvodába és iskolába is.

Tudást adhatok át a tanulóknak,
és segíthetek a diákoknak.

Mit tekint a tanári munka
legjobb részének?

Miért lett tanár?
Már gyermekkoromban is tanár
szerettem volna lenni. Más
foglalkozás szóba sem jöhetett!
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